



萬兆豐國際證券有限公司
Marigold International Securities Limited

股票提取表格
Securities Withdrawal Form

戶口名稱 Account Name : _____

請以正楷填寫全名 (Full name in block letter)

戶口號碼 Account Number : _____

客戶主任代號 AE Code : _____

本人/吾等特此通知貴公司將下列股票由以上戶口提出及交付予本人/吾等:

I/We hereby instruct your company to release the following securities from the above account and deliver the same to me/us:

股票號碼 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股票數目 No. of Shares/Units	內部參考編號 Internal Reference No
_____	_____	_____	_____
_____	_____	_____	_____
_____	_____	_____	_____
_____	_____	_____	_____

申請人 Requested By : _____

簽署 Signature : _____

日期 Date: _____

客戶請於本公司通知可以領取股票後七個工作天內，到達本公司領取。如過期仍未領取，客戶必須重新辦理提取股票實貨手續，所扣除費用將不發還。

Please note that client should pick up the requested securities at our office no longer than 7 working days after our company informs you. Client must give another securities withdrawal instruction to us after that period, and the deducted fees are non-refundable.

費用：每手收費 3.50 港元；碎股亦視作一手，收費 3.50 港元；每張過戶契據（轉手紙）的印花稅為 5 港元；另加 30.00 港元手續費。

Charges: HK\$3.50 per Board Lot. Odd lot also charged at HK\$3.50 each. Transfer deed stamp duty of HK\$5 for each certificate, and additional HK\$30.00 service charges.

只供內部使用 Internal Use Only	
職員姓名 Name of Staff:	職員簽署 Signature:
職位 Position:	批核日期 Approval Date: